
 
 

A l’atenció de Josep jo, Alcalde de Dosrius: 
 
Davant les informacions donades per l’Ajuntament en determinats àmbits o sorgides a la 
premsa, respecte a la concreció d’un Conveni per traslladar i tractar les cendres i escòries de la 
incineradora de Mataró a la pedrera situada davant Can Geimí, volem exposar les següents 
consideracions. 
 
 
-La nostra preocupació perquè novament no s’han obert canals participatius i informatius fluïts 
davant una nova problemàtica ambiental al nostre municipi. Cal recordar que aquest estiu es va 
produir un requeriment per part de Síndic de Greuges recomanant obrir i tenir més cura en els 
processos de participació, en referència concreta a la demanda realitzada per EL ROURE 
respecte a la participació a la comissió de la Ronda Sud. UA-IV. 
 
 
-L’exigència que des de la nostra entitat fem per tal d’iniciar un procés participatiu 
públic i sobretot el lliurament a grups polítics, entitats i ciutadans interessats dels 
informes ambientals pertinents que envolten el conveni citat.  En aquest sentit fem 
referència a la legislació europea sobre participació en temes ambientals, que inclouen en el 
seu redactat  referències específiques a residus i pedreres,  com és el cas de la Directiva 
europea 85 337 de la CEE o el Conveni  Aarhus de desembre del 2004. 
 
 
-Aquestes demandes no responen de cap manera a una voluntat de crear polèmiques 
electoralistes ni responen tampoc a una negativa a practicar la “solidaritat” respecte al 
tractament de residus per part del nostre municipi, sinó a la voluntat de democratitzar la vida 
pública amb la creació de dinàmiques participatives que ens ajudin a tots plegats a conèixer i 
entendre els reptes ambientals que tenim al davant, en el present i futur, de crisi energètica i 
ambiental que vivim. És del tot superficial afirmar que l’activitat prevista no té efectes 
ambientals i que serà una font de finançament municipal sense facilitar informes ni iniciar el 
debat ciutadà i tècnic pertinent. Per altra banda creiem que davant els dèficits financers 
municipals caldria reivindicar un finançament just per part de l’estat com passa a altres estats 
europeus i iniciar un procés participatiu de cara a plantejar el futur econòmic del nostre 
municipi tenint en compte els seus alts valors ambientals. 
 
 
-Volem també reiniciar el debat sobre la incineració i les seves conseqüències i potenciar 
polítiques de residus minimitzadores i sostenibles. 
 
Atentament. 
 
EL ROURE 
  


